

本公司董事会及高级管理人员承诺公开披露的年度报告全文、摘要、摘要与正文不一致的，以摘要与正文为准...

公司代码:600839 简称:四川长虹

四川长虹电器股份有限公司

2022年度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, Total Equity, etc.



四川长虹电器股份有限公司关于2022年度计提减值准备、预计负债的公告

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Inventory, Accounts Receivable, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2022年度财务数据摘要

四川长虹电器股份有限公司 2022年度利润分配预案公告
本公司董事会于2023年4月24日召开第十届董事会第五十二次会议...

四川长虹电器股份有限公司第十届监事会第五十二次会议决议公告

四川长虹电器股份有限公司第十届监事会第五十二次会议决议公告
本公司监事会于2023年4月24日召开第十届监事会第五十二次会议...

四川长虹电器股份有限公司2022年度利润分配预案公告

四川长虹电器股份有限公司2022年度利润分配预案公告
本公司董事会于2023年4月24日召开第十届董事会第五十二次会议...

四川长虹电器股份有限公司关于续聘2023年度会计师事务所的公告

四川长虹电器股份有限公司关于续聘2023年度会计师事务所的公告
本公司拟续聘立信会计师事务所(特殊普通合伙)为2023年度会计师事务所...

四川长虹电器股份有限公司第十一届董事会第五十五次会议决议公告

四川长虹电器股份有限公司第十一届董事会第五十五次会议决议公告
本公司第十一届董事会第五十五次会议于2023年4月24日召开...

四川长虹电器股份有限公司关于公司下属控股子公司涉及诉讼事项的进展公告

四川长虹电器股份有限公司关于公司下属控股子公司涉及诉讼事项的进展公告
本公司下属控股子公司涉及诉讼事项的进展情况如下...

四川长虹电器股份有限公司关于公司下属控股子公司涉及诉讼事项的进展公告

四川长虹电器股份有限公司关于公司下属控股子公司涉及诉讼事项的进展公告
本公司下属控股子公司涉及诉讼事项的进展情况如下...

四川长虹电器股份有限公司2023年第一季度报告

Large table containing financial data for the first quarter of 2023, including revenue, profit, and asset-liability information.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要

Table with 2 columns: Item and Amount. Rows include Total Assets, Total Liabilities, etc.

四川长虹电器股份有限公司 2023年第一季度报告摘要